



## DALLOYAU生日蛋糕優惠

### 條款及細則：

1. 此優惠有效期由即日起至 2027 年 2 月 28 日。
2. 此優惠適用於 3 香港現有客戶。
3. 此優惠僅適用於 DALLOYAU 網上商店，憑專屬優惠碼購買港幣\$488 或以上的蛋糕方可尊享禮遇。
4. 訂單須至少提前三個工作天預訂。
5. 此優惠不可與其他推廣優惠、禮品券或現金券同時使用，亦不可兌換現金或其他產品。
6. 此優惠不適用於送貨費用。
7. 訂單一經確認及付款後，恕不接受退款、取消或更改。
8. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對優惠相關之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
9. 本公司保留隨時修改此禮遇條款細則及終止優惠的權利，毋須另行通知。
10. 如有任何爭議，本公司及 DALLOYAU 保留最終決定權。
11. 圖片僅供參考。



## **Birthday cake offer from DALLOYAU**

### Terms and conditions:

1. The offer is valid from now until 28 February 2027.
2. The offer is only applicable to existing 3customers.
3. The offer is applicable to purchases made on the DALLOYAU online shop and is valid for cakes priced at HK\$488 or above only.
4. Orders must be placed at least three working days in advance.
5. The offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers, gift vouchers, or cash vouchers, and cannot be exchanged for cash or other products.
6. The offer does not apply to delivery charges.
7. Refund, cancellation, or changes to an order will not be accepted once the order has been confirmed and paid.
8. The offer is provided by the relevant service/product suppliers. Hutchison Telephone Company Limited (“The Company”) is not responsible for, and will not provide compensation for, any matters related to the service or product.
9. The Company reserves the right to revise the terms and conditions of the privileges or terminate the privileges at any time without prior notice or reason.
10. In case of disputes arising from these offers, the decision of The Company and DALLOYAU will be final and conclusive.
11. Images are for reference only.

